
Hej skriver til jer fordi jeg er godt frustreret over hastigheds grænserne for kørsel med trailer efter 

personvogn, jeg har en Audi a4 som ikke er tung nok til at må køre Tempo 100 så man må køre 100 km på 

motorvej og 80 km på landevej.  

Nu kommer mit og garanteret mange andres problem, hastigheden for os som ikke må køre Tempo 100 og 

kun må køre 70 km på landevej og 80 km på motorvej, at når jeg kører de 70 km på landevejen skabes der 

lang bilkø efter mig og det er ikke særlig behagelig at føle sig presset til at køre stærkere for at få det til at 

glide uden folk bliver overmodige og vil overhale til fare for de modkørende. Ved ikke hvorfor man må køre 

80km på motorvejen, men kun 70 km på landevejen, det går fuldstændig over min logiske tankegang, for 

har lært at man skal følge trafikken, netop for ikke at skabe kø, men få den til at glide. 

 

Ved ikke om det kan være noget at tage op i et eller andet udvalg så man muligvis kan få rettet de 

forældede regler, jeg tror godt at alle trailer folk vil være enige så man ikke skal bryde loven for at få det til 

at glide uden problemer. Pyha  
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